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ZÁPIS Z ROKOVANIA VEDENIA  
zo dňa 4. februára 2019 

 
 

Prítomní:  Kmeť, Čižmár, Weiss, Lumnitzer, Behún, Cimbala, Pandula, Zibrinyi, Palša, Harčár  
  
Neprítomní O/N:   Modrák / 0 

 

 
 
 
ÚLOHY 
Úloha Feb. 1/2019 
 Vyžiadať od fakúlt nominácie do súťaže Vedec roka 2019. 
     Z: prof. Weiss 
     T: 18. 02. 2019 
Úloha Feb. 2/2019 
 Pripraviť legislatívne podklady k zrušeniu pracoviska Ústavu súdneho inžinierstva. 
     Z: Ing. Behún 
     T: na najbližšie zasadnutie AS TUKE 
Úloha Feb. 3/2019 
 Pripraviť a odoslať informáciu pre Klub 500 o výške chýbajúcich finančných prostriedkov na 
TUKE. 
     Z: Ing. Behún 
     T: 08. 02. 2019 
Úloha Feb. 4/2019 
 Pripraviť štatút a organizačný poriadok plánovaného pracoviska pod názvom Inštitút 
bioinformatiky, biomedicíny a biotechnológií na TUKE. 
     Z: Ing. Behún 
     T: na najbližšie zasadnutie AS TUKE 
Úloha Feb. 5/2019 
 Pripraviť a rozposlať program zasadnutia Kolégia rektora TUKE 11. februára 2019. 
     Z: Ing. Harčár 
     T: 06. 02. 2019 
Úloha Feb. 6/2019 
 Novelu Rokovacieho poriadku Vedeckej rady TUKE nechať skontrolovať Legislatívno-právnym 
odborom. 
     Z: prof. Weiss 
     T: 28. 02. 2019 
Úloha Feb. 7/2019 
 Zistiť aktuálne a plánované spolupráce na jednotlivých fakultách s pracoviskami VŠB-TU 
Ostrava. 
     Z: prof. Weiss 
     T: 11. 02. 2019 
 
 
 
 
 
 

 
 

TECHNICKÁ UNIVERZITA V KOŠICIACH 



 

 
INFORMÁCIE 
prof. Kmeť informoval o: 

 sťažnosti prof. Kvačkaja, 

 športovom stretnutí v Miláne, 

 potrebe nominácii za TUKE do súťaže Vedec roka, 

 záveroch posledného rokovania SRK a o navrhovaných členoch do Akreditačnej agentúry SR, 

 výsledkoch návštevy predstaviteľov VŠB-TU Ostrava a príprave memoranda o spolupráci, 

 zániku pracoviska Ústavu súdneho inžinierstva v Žiline na TUKE, 

 príprave podkladov pre potreby Klubu 500, 

 aktuálnej situácii s prípravou organizácie festivalu EYOF 2021 v Košiciach, 

 novom pracovisku na TUKE pod názvom Inštitút bioinformatiky, biomedicíny a biotechnológií. 
 

prof. Lumnitzer informoval o: 

 výzve “Vysoká škola pre prax“ a záujme jednotlivých fakúlt o zapojenie, 

 informatizácií činností a procesov spojených so štúdiom na TUKE, 

 zapracovávaní schválených zákonov do smerníc TUKE. 
 
prof. Weiss informoval o: 

 novelizácii Rokovacieho poriadku Vedeckej rady TUKE. 
 
prof. Čižmár informoval o: 

 prípravnej fáze podujatia Extrapolácie 2019 v Košiciach, 

 ponuke pre TUKE na promo pri akciách SlovakiaTech. 
 
Ing. Behún informoval o: 

 usmernení ohľadom rekreácií zamestnancov a využívaní tzv. rekreačných poukazov, 

 doručení podkladov pre Rozpočet TUKE na rok 2019, 

 zapracovaní dopadov z vládnych auditov do smerníc TUKE. 
 

PhDr. Zibrinyi informoval o: 

 informačnom liste z Národnej kriminálnej agentúry o začatí trestného konania voči študentovi. 
 

 

 

 

  prof. Ing. Stanislav Kmeť, CSc. 
                                                rektor TUKE 

zapísal: Ing. Adrián Harčár, PhD. 


